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P r o t o k ó ł  Nr LXII/23 

 

s e s j i  Rady Miasta Działdowo 

odbytej w dniu 21 grudnia 2023 roku, pod przewodnictwem pana Romualda 

REMISZEWSKIEGO - Przewodniczącego Rady Miasta. 

 

Sesja trwała w godz. 1000 – 1310 

 

Ustawowy skład Rady wynosi 21 osób,  w sesji – zgodnie z załączoną listą obecności 

uczestniczy 20 radnych.  

 

Spoza Rady w sesji uczestniczyli: 

Pan Grzegorz MROWIŃSKI – Burmistrz Miasta 

Pan Andrzej WIŚNIEWSKI - Zastępca Burmistrza Miasta 

Pani Żanetta KŁYSZEWSKA-FIDORSKA – Sekretarz Miasta 

Pani Beata SZYDŁOWSKA-ANACZKOWSKA – Skarbnik Miasta 

Pan Jacek KACZKOWSKI– Radca prawny  

Pani Małgorzata ROCHOŃ – Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Działdowie 

Pan  dr inż. Dariusz ŁAGUNA -  Projektant z Pracowni Projektowej  „MD Projekt” Olsztyn 

Prezesi Spółek Miejskich, dyrektorzy jednostek organizacyjnych Miasta Działdowo 

Przewodniczący Zarządów Osiedli 

Naczelnicy Wydziałów Urzędu Miasta 

Przedstawiciele lokalnych mediów 

 

Przebieg sesji 

 

Pkt 1 

 

Pan Romuald REMISZEWSKI - Przewodniczący Rady – otworzył sesję, stwierdził jej 

prawomocność, powitał uczestników obrad oraz mieszkańców, którzy oglądają sesję za 

pośrednictwem Internetu.  

Przewodniczący Rady odczytał informację dotyczącą transmisji obrad Rady. 

(Informacja stanowi załącznik do protokołu). 

 

Ad. pkt 2 
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Zmiany porządku obrad 

 

Przewodniczący Rady zwrócił się z zapytaniem czy są jakieś wnioski w sprawie zmiany 

porządku obrad?  

 Pan Grzegorz MROWIŃSKI – Burmistrz Miasta – poinformował, że w związku z tym 

że nie będzie mógł uczestniczyć w obradach całej sesji, zwraca się z prośbą o zmianę porządku 

obrad tak, aby mógł uczestniczyć w kluczowych punktach sesji tj. dot. uchwalenia planu 

zagospodarowania przestrzennego miasta – 13 terenów oraz zmian dotyczących w budżecie  

jak i uchwalenia nowego budżetu.  Zgłasza wniosek o zmianę porządku obrad w ten sposób aby 

po punkcie 8 pojawiły się punkty 13,14, 15,16 i 17. Czyli punkty od 13 do 17 przesunąć                              

w porządku za punkt 8. 

Więcej wniosków nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie zgłoszony przez Burmistrza wniosek:  

o zmianę porządku obrad sesji  poprzez zmianę kolejności punktów porządku obrad w ten 

sposób,  że po punkcie 8 kolejno następować będą dotychczasowe punkty: punkt 13- jako punkt 

9, 14- jako punkt 10, 15- jako punkt 11, 16- jako punkt 12, 17- jako punkt 13, dotychczasowe 

punkty  9 - stanie się punktem 14, 10- punktem 15, 11- punktem 16 i 12- punktem 17, punkty 

od 18 do 26 pozostają bez zmian. 

Rada 20 - głosami „za” (jednogłośnie) przyjęła zgłoszony wniosek. 

Przewodniczący Rady zwrócił się do radnych w sprawie przegłosowania porządku 

obrad sesji wraz z przyjętym wnioskiem pana Burmistrza. 

Rada 20 - głosami „za” (jednogłośnie) przyjęła porządek obrad po zmianach. 

 

Rada Miasta będzie obradować zgodnie z przyjętym  porządkiem obrad. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Zmiany porządku obrad. 

3. Sprawozdanie   Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym, w tym z wykonania 

uchwał Rady. 

5. Sprawozdanie przedstawicieli Gminy z działalności związków międzygminnych                                         

i stowarzyszenia gmin. 

6. Sprawozdania z prac komisji w okresie międzysesyjnym. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie: uchwalenia  miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Działdowo  – 13 terenów.  
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8. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXXVII/329/17 Rady Miasta Działdowo z dnia 21 

grudnia 2017 r. w sprawie określenia zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie  lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków.  

9. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto 

Działdowo na lata 2023-2030. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie: zmian w budżecie Gminy-Miasto Działdowo na rok 2023. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie: ustalenia wykazu wydatków  niewygasających z końcem roku 

2023. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie: Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto Działdowo na 

lata 2024-2030. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie: budżetu Gminy-Miasto Działdowo na  2024 rok.  

14. Podjęcie uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej 

nieruchomości położonej przy ul. Polnej w Działdowie. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie: wprowadzenia na terenie Gminy-Miasto Działdowo bezpłatnej 

komunikacji miejskiej. 

16. Podjęcie uchwały w sprawie: ustalenia planu potrzeb Gminy-Miasto Działdowo w zakresie 

wykonywania prac społecznie użytecznych na 2024 rok. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany Uchwały nr LI/425/22 Rady Miasta Działdowo z dnia 21 

grudnia 2022 r. w sprawie:   określenia kryteriów, liczby punktów za poszczególne kryteria  

i dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia w postępowaniu rekrutacyjnym do 

publicznych przedszkoli oraz rekrutacji kandydatów do klas pierwszych na uczniów 

publicznych szkół podstawowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina-Miasto 

Działdowo. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie: pomocy finansowej dla Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

19. Podjęcie uchwały w sprawie: pomocy finansowej dla Powiatu Działdowskiego 

20. Podjęcie uchwały w sprawie: udzielenia upoważnienia Burmistrzowi Miasta Działdowo. 

21. Podjęcie uchwały w sprawie: zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 

Działdowo na rok 2024. 

22. Podjęcie uchwały w sprawie: zatwierdzenia planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Rady Miasta Działdowo na rok 2024 . 

23. Podjęcie uchwały w sprawie: zatwierdzenia planów pracy Komisji stałych Rady Miasta 

Działdowo na rok 2024.  

24. Podjęcie uchwały w sprawie: rozpatrzenia petycji w sprawie wystąpienia do Sejmu 

Rzeczypospolitej Polskiej o podjęcie inicjatywy ustawodawczej w zakresie nowelizacji ustaw: 

kodeksu postępowania cywilnego, kodeksu pracy, ustawy o postępowaniu egzekucyjnym                            

w administracji i innych powiązanych tematycznie. 

25. Wolne wnioski i informacje. 

26. Zamknięcie sesji.  
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(Protokoły z przeprowadzonych głosowań stanowią załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Ad. pkt 3. 

 

Sprawozdanie   Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym 

 

Pan Romuald REMISZEWSKI – Przewodniczący Rady - poinformował,                                          

że sprawozdanie Przewodniczącego Rady Miasta Działdowo o działaniach podejmowanych                             

w okresie międzysesyjnym obejmuje okres od 1 grudnia 2023 r. do 20 grudnia 2023 r. 

1. Dnia  1 grudnia 2023 r. – Pan Jerzy Cybulski  Przewodniczący Komisji Gospodarki                 

i Ochrony Środowiska przekazał opinię Komisji  o projekcie budżetu Gminy-Miasto 

Działdowo na rok 2024 w zakresie swojego działania.  

2. Dnia 1 grudnia 2023 r. – Pani Wanda Milewska Przewodnicząca Komisji Oświaty                         

i  Kultury przekazała opinię Komisji o  projekcie budżetu Gminy-Miasto Działdowo 

na rok 2024 w zakresie swojego działania.  

3. Dnia 1 grudnia 2023 r. – Pan Andrzej Przybyszewski Przewodniczący Komisji Spraw 

Społecznych i Porządku Publicznego przekazał opinię Komisji o projekcie budżetu 

Gminy-Miasto Działdowo na rok 2024 w zakresie swojego działania.  

4. Dnia 5 grudnia 2023 r. – Pan Leszek Gołębiewski Przewodniczący Komisji Sportu, 

Kultury Fizycznej, Turystyki i Rekreacji przekazał opinię Komisji o projekcie budżetu 

Gminy-Miasto Działdowo na rok 2024 w zakresie swojego działania.  

5. Dnia 12 grudnia 2023 r. –  Pan Adam Szczypiński Przewodniczący Komisji Budżetu   

i Finansów przekazał ostateczną opinię Komisji o projekcie budżetu Gminy-Miasto 

Działdowo na rok 2024. 

6. Dnia 12 grudnia 2023 r. – do wiadomości Rady Miasta wpłynął wniosek Pana P.Ł. 

odnośnie przedstawienia dowodów na legalność działania Urzędu Miasta. 

7. Dnia 14 grudnia 2023 r.  – od Rady Miejskiej partnerskiego miasta Truskawiec                      

wpłynęło podziękowanie za zorganizowaną pomoc humanitarną  dla społeczności                   

Truskawca w 2022-23 latach wojny.  

8. Dnia 14 grudnia 2023 r.- Skład Orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej                                    

w Olsztynie wydał pozytywną opinię o przedłożonym przez Burmistrza Miasta                   
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Działdowo projekcie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024-2030. Opinia ta, 

zostanie przedstawiona w punkcie 16 porządku obrad. 

9. Dnia 14 grudnia 2023 r. - Skład Orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej                                    

w Olsztynie wydał pozytywną opinię o możliwości sfinansowania deficytu                                             

budżetowego przedstawionego w projekcie uchwały budżetowej Gminy-Miasto                  

Działdowo na 2024 rok. Opinia ta zostanie przedstawiona w punkcie 17 porządku                     

obrad. 

10. Dnia 14 grudnia 2023 r.- Skład Orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej                                    

w Olsztynie wydał pozytywną opinię o przedłożonym przez Burmistrza Miasta                    

Działdowo projekcie uchwały budżetowej na 2024 rok. Opinia ta zostanie                               

przedstawiona w punkcie 17 porządku obrad. 

11. Dnia 14 grudnia 2023 r. - wpłynęło pismo pana K.P. w sprawie odpowiedzi Burmistrza                   

Miasta na jego wniosek w sprawie podziału rodzinnej działki. 

12. Dnia 19 grudnia 2023 r.  wpłynął wniosek skierowany do Rady Miasta w sprawie                      

odpowiedzi Burmistrza Miasta przez Pana P.Ł. na jego wniosek o udostępnienie                      

informacji publicznej 

Ad. pkt 4. 

 

Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym, w tym z wykonania 

uchwał Rady. 

 

Pan Grzegorz MROWIŃSKI -  Burmistrz- przedstawił sprawozdanie z działalności       

Burmistrza Miasta Działdowo, w okresie międzysesyjnym tj. od 1 grudnia 2023 r. do 20 grudnia 

2023 r. (sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

          

Ad. pkt 5. 

 

Sprawozdanie przedstawicieli Gminy z działalności związków międzygminnych                                         

i stowarzyszenia gmin 

 

  Pan Grzegorz MROWIŃSKI – Burmistrz – poinformował, że w okresie 

międzysesyjnym odbyły się dwa spotkania. 11 grudnia  odbyło się  Zgromadzenie Związku 

Gmin Warmińsko-Mazurskich w Olsztynie. Podjęto cztery uchwały, w tym jedną dotyczącą 
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przyjęcia  nowego członka Związku – Gminę Grodziczno. Przyjęto uchwały dotyczące 

Wieloletniej Prognozy Finansowej ZGW-M na lata 2024-2027 oraz  budżetu Związku  na rok 

2024.  

Dnia 12 grudnia 2023 r. z powodu nawału obowiązków Burmistrz nie uczestniczył                                       

w posiedzeniu Zarządu Ekologicznego Związku Gmin „Działdowszczyzna” jak                                               

i w Zgromadzeniu Związku.  

Burmistrz poinformował, że ustalono stawki opłat  za odpady  przywożone do kompostowni                

z gmin spoza związku. Opłaty za odbiór śmieci na 2024 rok  pozostają bez zmian. 

 

Ad. pkt 6. 

 

Sprawozdania z prac komisji w okresie międzysesyjnym. 

 

Pan radny Paweł ŚWIĄTEK - Wiceprzewodniczący Komisji Oświaty i Kultury – 

poinformował, że  Komisja odbyła posiedzenie w dniu 18 grudnia 2023 r. Komisja pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie: zmiany Uchwały nr LI/425/22 Rady Miasta 

Działdowo z dnia 21 grudnia 2022 r. w sprawie:  określenia kryteriów, liczby punktów za 

poszczególne kryteria i dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia w postępowaniu 

rekrutacyjnym do publicznych przedszkoli oraz rekrutacji kandydatów do klas pierwszych na 

uczniów publicznych szkół podstawowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina-

Miasto Działdowo. Komisja opracowała i przyjęła plan pracy na 2024 rok. 

Pan radny Jerzy CYBULSKI – Przewodniczący Komisji Gospodarki                                                   

i Ochrony Środowiska poinformował, że Komisja obradowała dniu 18 grudnia 2023 r.                                        

Na posiedzeniu  Komisja  pozytywnie zaopiniowała  następujące projekty uchwał  w sprawie: 

uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Działdowo – 13 

terenów, w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVII/329/17 Rady Miasta Działdowo z dnia                       

21 grudnia 2017 r. w sprawie określenia zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, w sprawie  

wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej nieruchomości położonej przy ul. 

Polnej w Działdowie. Komisja opracowała Plan pracy  na 2024 rok. 

Pan radny Adam SZCZYPIŃSKI – Przewodniczący Komisji Budżetu i Finansów  

poinformował,  że sprawozdanie obejmuje okres od dnia 30 listopada 2023 roku do dnia                          

18 grudnia 2023 roku.  

W w/w okresie Komisja Budżetu i Finansów odbyła dwa posiedzenia, tj. w dniu                                          

11 i 18 grudnia 2023 roku.  
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Na posiedzeniu w dniu 11 grudnia 2023 roku Komisja jednogłośnie 12 głosami „za” 

pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady Miasta w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy-Miasto Działdowo na lata 2024-2030 oraz jednogłośnie wydała pozytywną 

opinię ostateczną o projekcie budżetu Gminy Miasto – Działdowo na rok 2024, po analizie 

opinii i wniosków pozostałych Komisji Rady. 

Z kolei na posiedzeniu w dniu 18 grudnia 2023 roku Komisja Budżetu i Finansów 

jednogłośnie   13 głosami „za” pozytywnie zaopiniowała następujące projekty uchwał Rady Miasta: 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto Działdowo na lata 2023 -

2030, w sprawie zmian w budżecie Gminy-Miasto Działdowo na rok 2023, w sprawie ustalenia 

wykazu wydatków niewygasających z końcem roku 2023, w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy-Miasto Działdowo na lata 2024-2030 (po ostatecznych zmianach);                                

w sprawie budżetu Gminy-Miasto Działdowo na rok 2024 (również po ostatecznych zmianach); 

w sprawie pomocy finansowej dla Województwa Warmińsko - Mazurskiego poprzez 

przekazanie dotacji celowej w kwocie 2 970,00 zł na realizację zadań związanych                                           

z funkcjonowaniem Biura Regionalnego w Brukseli, w sprawie pomocy finansowej dla 

Powiatu Działdowskiego poprzez przekazanie dotacji celowej w kwocie 7 100,00 zł                                 

na realizację zadań z zakresu pomocy społecznej, tj. na prowadzenie Ośrodka Interwencji 

Kryzysowej, w sprawie udzielenia upoważnienia Burmistrzowi Miasta Działdowo. 

Ponadto członkowie Komisji jednogłośnie przyjęli plan pracy na I kwartał 2024 roku.  

Pan radny Andrzej PRZYBYSZEWSKI – Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych                         

i Porządku Publicznego  poinformował, że  Komisja odbyła posiedzenie 19 grudnia 2023 r. na 

którym pozytywnie zaopiniowano projekt uchwały  Rady Miasta w sprawie: ustalenia planu 

potrzeb Gminy-Miasto Działdowo  w zakresie wykonywania prac społecznie użytecznych na 

2024 rok. Komisja opracowała i przyjęła Plan pracy na rok 2024. 

Pan radny Leszek GOŁĘBIEWSKI – Przewodniczący Komisji Sportu, Kultury 

Fizycznej, Turystyki i Rekreacji –  poinformował, że Komisja odbyła swoje posiedzenie w dniu 

4 grudnia 2023 r. Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt budżetu miasta na 2024 rok                           

w zakresie działania Komisji stosunkiem głosów: 6 głosów „za”, jeden „wstrzymujący się”. 

Zapoznano się z informacją dyrektorów szkół w sprawie rozliczenia otrzymanych nagród 

pieniężnych za Współzawodnictwo sportowe szkół w latach 2022/2023. Zapoznano się                              

z odpowiedzią pana Burmistrza na wniosek Komisji dotyczący zabezpieczenia w budżecie 

miasta Działdowo środków finansowych na wprowadzenie w szkołach zajęć pozalekcyjnych 

sportowych tzw. SKS-ów w roku szkolnym 2023/2024 w kwocie umożliwiającej 

przeprowadzenie zajęć w wysokości 10 zajęć tygodniowo w każdej ze szkół. Komisja 

zapoznała się z rozstrzygnięciem nadzorczym Wojewody Warmińsko-Mazurskiego 
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stwierdzającym nieważność uchwały Rady Miasta  Działdowo z dnia 31 sierpnia 2023 r.                          

w sprawie przyjęcia regulaminu nagród i wyróżnień w Gminie-Miasto Działdowo osobom 

fizycznym, trenerom i działaczom sportowym za wysokie wyniki sportowe                                                    

w międzynarodowym współzawodnictwie sportowym. Opracowano i przyjęto plan pracy na 2024 

rok. 

 Pan radny Patryk PIEKARSKI – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – poinformował, 

że  Komisja odbyła swoje posiedzenie tuż przed sesją. Podczas posiedzenia Komisja wybrała 

zespół do przeprowadzenia kontroli wybranej inwestycji zrealizowanej w roku 2022 a także  

Komisja opracowała Plan pracy na 2024 rok.  

           Pan radny Leszek SOSNÓWKA – Przewodniczący Komisji – Skarg, Wniosków                                 

i Petycji – poinformował, że Komisja  odbyła swoje posiedzenie w dniu 18 grudnia 2023 r.                    

na którym przyjęła plan pracy na 2024 r. 

           Pan radny Wojciech ŚLIWA - Przewodniczący Komisji doraźnej statutowej -  

poinformował, że komisja  w okresie międzysesyjnym nie obradowała, następne  posiedzenie 

odbędzie się w miesiącu styczniu. 

 

Ad. pkt 7. 

 

Podjęcie uchwały w sprawie: uchwalenia  miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Działdowo  – 13 terenów. 

 

Pan Romuald REMISZEWSKI - Przewodniczący Rady - poinformował, że projekt 

uchwały wraz z załącznikami zaopiniowany przez Radcę prawnego Urzędu Miasta, został  

radnym przesłany  w materiałach sesyjnych. 

Komisja Gospodarki i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady – zwrócił się do  pana dr inż. Dariusza ŁAGUNA – projektanta 

pracowni  „MD Project” w Olsztynie o przedstawienie Wysokiej Radzie projektu uchwały, 

omówienie założeń do planu oraz zgodności planu ze Studium uwarunkowań i kierunków  

zagospodarowania przestrzennego miasta Działdowo.          

Pan dr inż. Dariusz ŁAGUNA – wyjaśnił, że projektowane zmiany planu 

zagospodarowania przestrzennego wynikają ze złożonych wniosków ze strony różnych osób, 

właścicieli, inwestorów i wniosków  własnych Urzędu Miasta wynikających z tego co się dzieje                                     

w przestrzeni czyli z dynamicznych zmian, które w przestrzeni zachodzą.  Przyjęto konwencję 

prac nad dokumentami planistycznymi, że cyklicznie co pewien okres będą te wnioski 

analizowane i wprowadzane do obecnie obowiązującego planu w formie zmian.    
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Jeżeli chodzi o zgodność a właściwie ustawową niesprzeczność z obowiązującym Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego, obecnie procedowane  zmiany 

w planie zagospodarowania przestrzennego wymagały wcześniejszych prac nad zmianą 

Studium, te prace się zakończyły. Zmiana Studium została uchwalona  i obowiązuje. W związku 

z powyższym można było kontynuować prace nad zmianą m.p.z.p. Zgodność ta, była badana 

przez Miejską Komisję Urbanistyczno-Architektoniczną, przez Urząd czyli Wydział pracujący 

nad planem z.p. i zmianami  planu z.p. oraz badana przez  projektantów i jest potwierdzona.   

Na końcowym etapie będzie badana przez Wojewodę jako organ nadzorczy w stosunku do 

podejmowanych uchwał. Na tych trzech etapach ta zgodność z  obowiązującym Studium 

została stwierdzona i potwierdzona. Jeżeli chodzi o zmiany w planie zagospodarowania 

przestrzennego uzyskano wszystkie  niezbędne  uzgodnienia i opinie do projektu zmian 

miejscowego planu z.p., odbyło się wyłożenie planu do publicznego wglądu, odbyła się 

dyskusja publiczna nad przyjętymi rozwiązaniami. W wyniku przeprowadzonych procedur do 

zmian m.p.z.p. zostały złożone uwagi. Propozycje rozpatrzenia uwag są w załączniku                               

do projektu uchwały. Żeby można było głosować nad zmianą m.p.z.p. najpierw trzeba 

przegłosować uwagi.  

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Pan radny Zbigniew Kociela – zwrócił uwagę aby przy każdym punkcie były jakieś 

wyjaśnienia. 

Przewodniczący Rady – załącznik nr 2 do projektu uchwały – rozstrzygnięcie o sposobie 

rozpatrzenia uwag do projektu planu:  uwaga nr 1 została złożona przez DINO Polska. 

Pan dr inż. Dariusz ŁAGUNA – wyjaśnił, że uwaga miała charakter techniczny, 

chodziło  o aspekty związane z projektowaniem obiektu. Inwestor chciał poluzowania pewnych 

rygorów wynikających z ustaleń projektu planu. Stwierdziliśmy, że lokalizacja i sąsiedztwo 

zabudowy zobowiązuje. W związku z powyższym pan Burmistrz zaproponował 

nieuwzględnienie uwagi i trzymanie się pierwotnego założenia wynikającego z projektu planu. 

 Przewodniczący Rady - uwaga nr 2 – złożona przez Państwo A. i R. M. 

Pan dr Dariusz ŁAGUNA – wyjaśnił, że jest to skomplikowana kwestia,  rozwijające 

się  tereny zabudowy jednorodzinnej. Mamy tereny prywatne, w niedalekim sąsiedztwie mamy 

tereny miejskie, na których realizowane są funkcje miejskie. Rozstrzygnięcie dotyczące 

lokalizacji placu zabaw powinno nastąpić na nieco późniejszym etapie, kiedy to osiedle już się 

ukształtuje. Chodzi o to, aby przedwczesnym działaniem nie spowodować  konfliktu. 

Tutaj również pan Burmistrz postanowił nie uwzględnić uwagi i pozostaje tak jak w projekcie 

planu. 

Przewodniczący Rady – stwierdził, że pozostałe uwagi też są  związane z tym tematem. 
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Pan dr inż. Dariusz ŁAGUNA – wyjaśnił, że pozostałe trzy uwagi są też związane z tym 

tematem. Kiedyś ten temat powróci, kiedy osiedle się ukształtuje i ta zabudowa już będzie 

wtedy, można przystąpić do drobnej korekty. 

Przewodniczący Rady – zwrócił się  do radnych  czy są  zapytania? Zapytań nie było.   

Przewodniczący Rady: przystępujemy do pierwszego głosownia w sprawie  

stwierdzenia  zgodności projektu zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta – 13 terenów z ustaleniami Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta Działdowo: 

 

Rada - 20 głosami „za” stwierdziła zgodność projektu zmiany planu  ze Studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta. 

 

Przewodniczący Rady – wyjaśnił, że w wyznaczonym terminie do wnoszenia uwag 

dotyczących projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Działdowo 

-   13 terenów wpłynęło - 5 uwag. 

Przed głosowaniem projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego  najpierw trzeba przeprowadzić głosowania nad sposobem rozpatrzenia                                                

5  nieuwzględnionych uwag  złożonych do projektu miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Działdowo – 13 terenów, a później do głosowania całości uchwały.  

Uwagi są wyszczególnione w załączniku nr 2, zawierającym sposób rozpatrzenia uwag wraz                                         

z uzasadnieniem. Nie zostały one uwzględnione przez Burmistrza Miasta. 

Przewodniczący Rady – przeprowadził pierwsze głosownie: nad sposobem rozpatrzenia                 

1 uwagi zgłoszonej przez DINO Polska S.A. 

Czy sposób rozpatrzenia uwagi nr 1, czyli jej nieuwzględnienie, jest właściwy; 

Rada - 20 głosami „za” 

stwierdziła, że sposób rozpatrzenia uwagi nr 1, czyli jej nieuwzględnienie, jest właściwy. 

 

Przewodniczący Rady – przeprowadził drugie głosownie nad sposobem rozpatrzenia 2 uwagi 

zgłoszonej przez P. A M. i R. M.. Czy sposób rozpatrzenia uwagi nr 2, czyli jej 

nieuwzględnienie, jest właściwy; 

Rada - 20 głosami „za” 

stwierdziła, że sposób rozpatrzenia uwagi nr 2, czyli jej nieuwzględnienie, jest właściwy. 

 

Przewodniczący Rady – przeprowadził trzecie  głosownie  nad sposobem rozpatrzenia                     

3 uwagi zgłoszonej przez P. J.Ś.  i  T. Ś. Czy sposób rozpatrzenia uwagi nr 3, czyli jej 

nieuwzględnienie, jest właściwy; 
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Rada - 20 głosami „za” 

stwierdziła, że sposób rozpatrzenia uwagi nr 3, czyli jej nieuwzględnienie, jest właściwy. 

 

 Przewodniczący Rady – przeprowadził czwarte  głosownie nad sposobem rozpatrzenia                        

4 uwagi zgłoszonej przez P.A.R. i P.R.. Czy sposób rozpatrzenia uwagi nr 4, czyli jej 

nieuwzględnienie, jest właściwy; 

Rada - 20 głosami „za” 

stwierdziła, że sposób rozpatrzenia uwagi nr 4, czyli jej nieuwzględnienie, jest właściwy. 

 

Przewodniczący Rady – przeprowadził piąte głosownie nad sposobem rozpatrzenia 5 uwagi 

zgłoszonej przez P.M.S. i Z.S.. Czy sposób rozpatrzenia uwagi nr 5, czyli jej 

nieuwzględnienie, jest właściwy; 

Rada - 20 głosami „za” 

stwierdziła, że sposób rozpatrzenia uwagi nr 5, czyli jej nieuwzględnienie, jest właściwy. 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że Rada Miasta nie będzie głosować załącznika nr 3 do 

projektu uchwały z uwagi na fakt iż nie przewiduje się zadań własnych gminy z zakresu 

infrastruktury technicznej. 

 Pan radny Zbigniew KOCIELA – poinformował, że wyłącza się z głosowania ponieważ 

jeden z terenów jest jego własnością. 

 Przewodniczący Rady  poddał  pod głosowanie projekt uchwały w brzmieniu przedłożonym 

radnym  w materiałach na sesję. 

Rada – 19 głosami „za”  ( jeden radny wyłączył się z głosowania) podjęła uchwałę 

 

nr LXII/512/23 

w sprawie: uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta 

Działdowo  - 13 terenów  (uchwała stanowi załącznik do  protokołu). 

(Protokoły z przeprowadzonych głosowań stanowią załączniki do niniejszego protokołu) 

 

Ad. pkt 8. 

 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXXVII/329/17 Rady Miasta Działdowo z dnia                      

21 grudnia 2017 r. w sprawie określenia zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie  lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. 
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Pan Romuald REMISZEWSKI - Przewodniczący Rady - poinformował, że projekt 

uchwały zaopiniowany przez Radcę prawnego Urzędu Miasta, został  radnym przesłany                            

w materiałach sesyjnych. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Gospodarki i Ochrony 

Środowiska. 

 Pan Stanisław DOBRACKI – Naczelnik Wydziału  GPI – wyjaśnił, że projekt uchwały 

dotyczy zmiany uchwały Rady Miasta z 2017 roku. Zmiany dotyczą zwiększenia wysokości 

udzielanej dotacji do 100 % nakładów, zmiany terminu składania wniosków oraz potrzeby 

aktualizacji podstaw aktów prawnych związanych z przedmiotową uchwałą. Projekt uchwały 

został pozytywnie zaopiniowany przez Prezesa Urzędu Ochrony Konkurencji i Konsumentów.  

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Nikt z radnych nie zgłosił  głosu w dyskusji. Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał 

projekt uchwały pod głosowanie w brzmieniu przedłożonym radnym  w materiałach na sesję. 

Rada – 20 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła uchwałę 

 

nr LXII/513/23 

w sprawie: zmieniająca uchwałę Nr XXXVII/329/17 Rady Miasta Działdowo z dnia 21 grudnia 

2017 r. w sprawie określenia zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie  

lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków  (uchwała stanowi załącznik 

do  protokołu). 

(Protokół z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu 

 

Ad. pkt 9. 

 

Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto 

Działdowo na lata 2023-2030. 

 

Pan Romuald REMISZEWSKI - Przewodniczący Rady - poinformował, że projekt 

uchwały zaopiniowany przez Radcę prawnego Urzędu Miasta, został  radnym przesłany                            

w materiałach sesyjnych. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Budżetu i Finansów.  

Pani Beata SZYDŁOWSKA-ANACZKOWSKA – Skarbnik – omówiła szczegółowo 

projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 



13 

 

Nikt z radnych nie zgłosił  głosu w dyskusji. Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał 

projekt uchwały pod głosowanie w brzmieniu przedłożonym radnym                                                                 

w materiałach na sesję. 

Rada – 20 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła uchwałę 

 

nr LXII/514/23 

w sprawie: zmiany  Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto Działdowo na lata 

2023-2030 (uchwała stanowi załącznik do  protokołu). 

(Protokół z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu 

 

Ad. pkt 10. 

 

Podjęcie uchwały w sprawie: zmian w budżecie Gminy-Miasto Działdowo na rok 2023. 

 

Pan Romuald REMISZEWSKI - Przewodniczący Rady - poinformował, że projekt 

uchwały zaopiniowany przez Radcę prawnego Urzędu Miasta, został  radnym przesłany                            

w materiałach sesyjnych. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję  Budżetu i Finansów.  

Pani Beata SZYDŁOWSKA-ANACZKOWSKA – Skarbnik – omówiła szczegółowo 

projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Nikt z radnych nie zgłosił  głosu w dyskusji. Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał 

projekt uchwały pod głosowanie w brzmieniu przedłożonym radnym  w materiałach na sesję. 

Rada – 20 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła uchwałę 

 

nr LXII/515/23 

w sprawie: zmian w budżecie  Gminy-Miasto Działdowo na rok 2023 (uchwała stanowi załącznik 

do  protokołu). 

(Protokół z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Ad. pkt 11. 

 

Podjęcie uchwały w sprawie: ustalenia wykazu wydatków  niewygasających z końcem roku 

2023 
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Pan Romuald REMISZEWSKI - Przewodniczący Rady - poinformował, że projekt 

uchwały zaopiniowany przez Radcę prawnego Urzędu Miasta, został  radnym przesłany                            

w materiałach sesyjnych. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję  Budżetu i Finansów.  

Pani Beata SZYDŁOWSKA-ANACZKOWSKA – Skarbnik –  wyjaśniła, że ustawa                       

o finansach  publicznych daje możliwość radzie ustanowienia wykazu wydatków 

niewygasających z końcem roku budżetowego. W wykazie znalazły się trzy zadania na które 

zawarto już umowy: opracowanie projektu planu zagospodarowania przestrzennego                             

w rejonie ulic Męczenników i Olsztyńskiej oraz  Jana Brzechwy,  usługa doradztwa z zakresu 

przepisów prawa o zamówieniach publicznych na przeprowadzenie wyboru  oferty na budowę 

krytego  basenu oraz wykonanie oświetlenia bieżni stadionu. Ostateczne terminy wydatków 

zostały ustalone do 30 czerwca 2024 r. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Nikt z radnych nie zgłosił  głosu w dyskusji. Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał 

projekt uchwały pod głosowanie w brzmieniu przedłożonym radnym  w materiałach na sesję. 

Rada – 20 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła uchwałę 

 

nr LXII/516/23 

w sprawie: ustalenia wykazu wydatków  niewygasających z końcem roku 2023 (uchwała 

stanowi załącznik do  protokołu). 

(Protokół z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Ad. pkt 12. 

 

Podjęcie uchwały w sprawie: Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto Działdowo na 

lata 2024-2030. 

 

Pan Romuald REMISZEWSKI - Przewodniczący Rady - poinformował, że projekt 

uchwały zaopiniowany przez Radcę prawnego Urzędu Miasta, został  radnym przesłany                            

w materiałach sesyjnych. 

Komisja Budżetu i Finansów  pozytywnie zaopiniowała  projekt  WPF na lata 2023-2030. 

Uchwałą RIO.VIII-0120-531/23 z dnia 13 grudnia 2023 r. Skład  Orzekający  Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Olsztynie zaopiniował pozytywnie przedłożony przez Burmistrza Miasta 

Działdowo projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2024-2030. 

Pani Beata SZYDŁOWSKA-ANACZKOWSKA – Skarbnik – omówiła szczegółowo 

projekt uchwały. 
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Przewodniczący Rady – otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Pan radny Zbigniew KOCIELA – zwrócił się do pani Skarbnik, aby przybliżyła sytuację 

związaną z kredytami, stopy procentowe się zmieniały w ostatnim czasie, jak to wyglądało? 

Jak przedstawia się sytuacja dotycząca zadłużenia miasta i oprocentowani. 

Pani Beata SZYDŁOWSKA-ANACZKOWSKA - Skarbnik – wyjaśniła, że jeżeli 

chodzi o obsługę tych kredytów i koszty z tym związane, zmieniały się stawki WIBOR, plan  

został zabezpieczony do takiej wysokości jaka była niezbędna. Nasze oprocentowania 

dotyczące długu opierają się o WIBORY- 3M, a także o marżę banku. Marże, które mamy                        

w umowach zawartych: z 2018 roku 0,59% marży, natomiast umowa z roku 2019 - to 0,53%. 

W zakresie WIBOR -ów oparliśmy o wskaźniki  z założeń globalnych ministerstwa finansów 

na lata przyszłe czyli oparliśmy naliczenia  o WIBOR na poziomie 4%, natomiast marżę którą 

zaplanowaliśmy dla nowego zobowiązania, które będziemy zaciągać w 2025 roku po raz 

pierwszy przyjęliśmy marżę 1,2 obserwując też przetargi na dzień dzisiejszy, musimy mieć 

zabezpieczenie na takim poziomie. Na przyszły rok mamy zaplanowane 123 tyś. zł jeśli chodzi 

o obsługę długu wykazane są naliczenia  w każdym z lat.  

Nikt z radnych nie zgłosił  więcej głosu w dyskusji.  Przewodniczący Rady zamknął dyskusję 

i poddał projekt uchwały pod głosowanie w brzmieniu przedłożonym radnym  w materiałach 

na sesję. 

Rada – 20 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła uchwałę 

 

nr LXII/517/23 

w sprawie: Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy-Miasto Działdowo na lata 2024-2030. 

(uchwała stanowi załącznik do  protokołu). 

(Protokół z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Ad. pkt 13. 

 

Podjęcie uchwały w sprawie: budżetu Gminy-Miasto Działdowo na  2024 rok. 

 

Pan Romuald REMISZEWSKI - Przewodniczący Rady - poinformował, że projekt 

uchwały zaopiniowany przez Radcę prawnego Urzędu Miasta, został  radnym przesłany                            

w materiałach sesyjnych. 

Przewodniczący Rady poinformował, że wszystkie Komisje stałe wydały pozytywną 

opinię o projekcie budżetu łącznie z Komisją Budżetu i Finansów, która wydała pozytywną 
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ostateczną opinię o projekcie budżetu na 2024 rok w terminie określonym w uchwale Rady 

Miasta w sprawie trybu prac nad projektem uchwały budżetowej.   

Przewodniczący Rady zwrócił się do Przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów                   

o przedstawienie ostatecznej opinii Komisji o projekcie budżetu na 2024 rok. 

Pan radny Adam SZCZYPIŃSKI – Przewodniczący Komisji Budżetu i finansów-                  

poinformował, że na posiedzeniu w dniu 11 grudnia 2023 r. po analizie projektu budżetu 

Gminy-Miasto Działdowo i po zapoznaniu się z pozytywnymi opiniami o projekcie 

wyrażonymi przez Komisje Oświaty i Kultury, Sportu Kultury Fizycznej, Turystyki i Rekreacji, 

Spraw Społecznych i Porządku Publicznego oraz Gospodarki i Ochrony Środowiska – Komisja 

jednogłośnie tj. 12 - głosami „za”, przy jednym głosie „wstrzymującym się” pozytywnie 

zaopiniowała projekt budżetu Gminy-Miasto Działdowo na 2024 rok. Komisja na posiedzeniu  

w dniu 18 grudnia 2023 r. pozytywnie – 13 głosami „za” zaopiniowała projekt budżetu na rok 

2024  po ostatecznym naniesieniu  zmian. 

Przewodniczący Rady przedstawił opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej                                   

w Olsztynie. 

Uchwałą Nr RIO.VIII-0120-533/23 z dnia 13 grudnia 2023 r. Skład Orzekający Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Olsztynie pozytywnie zaopiniował przedłożony przez Burmistrza 

Miasta Działdowo projekt uchwały budżetowej na rok 2024. Ponadto Uchwałą Nr RIO.VIII-

0120-532/23 z dnia 13 grudnia 2023 r. Skład Orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej                      

w Olsztynie pozytywnie zaopiniował możliwość sfinansowania deficytu budżetowego 

przedstawionego w projekcie uchwały budżetowej Gminy-Miasto Działdowo na 2024 rok. 

Przewodniczący Rady zwrócił uwagę, że budżet na rok 2024 jest wyjątkowy, ponieważ 

zawiera najważniejszą inwestycję jedną z największych, którą będziemy realizować tj. budowę 

krytego basenu, po drugie budżet będzie realizowany w roku wyborczym 

Przewodniczący Rady zwrócił się do pana Burmistrza o przedstawienie projektu 

uchwały. 

Pan Grzegorz MROWIŃSKI – Burmistrz Miasta - stwierdził, że jest to rekordowy 

budżet. Rekordy te wynikają min. z dochodów budżetu, wydatków, wydatków majątkowych                                       

i inwestycyjnych. Dochody na 2024 r. zaplanowano w wysokości 125 478 647,03 zł są one 

przedstawione w załączniku nr 1. Na dochody składają się dochody bieżące i dochody 

majątkowe. Dochody bieżące to kwota – 88 765 252,81 zł, natomiast dochody majątkowe – 

36 713 394, 22 zł. Wydatki na rok 2024 zaplanowano w wysokości – 132 890 795,32 zł. 

Wydatki bieżące to kwota - 91 962 469,61 zł, majątkowe - 40 928 325,71 zł.  

Burmistrz stwierdził, że nie wynika to z inflacji że budżet jest większy ale ze skuteczności  

działań podejmowanych przez cały zespół pracowników w pozyskiwaniu środków. Środki 
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pozyskane trzeba wydać, w wydatkach majątkowych kwota - 37 339 023, 71 zł są to wydatki 

inwestycyjne, które przedstawione są w załączniku nr 3. Tam widnieje 32 pozycje w tym nasza 

inwestycja  sztandarowa, budowa krytej pływalni. Jutro nastąpi otwarcie ofert, o ile w ogóle 

wpłyną na realizację tej inwestycji. Pozostałe wydatki majątkowe w 2024 roku to kwota – 

3 589 302, 00 zł – załącznik nr 3. 

Pan Burmistrz oddał głos pani Skarbnik. 

Pani Beata SZYDŁOWSKA-ANACZKOWSKA – Skarbnik – omówiła szczegółowo 

pozostałe dochody i  wydatki zaplanowane w projekcie  uchwały budżetowej. 

Pani Skarbnik - poinformowała, że  deficyt budżetu gminy zaplanowany w wysokości 

7 412 148, 29 zł zostanie pokryty przychodami pochodzącymi z niewykorzystanych środków 

pieniężnych  z rozliczeń  dochodów i wydatków tj. z odrębnych ustaw – 1 695 801,06 zł,                          

z nadwyżki z lat ubiegłych – 5 716 347,23 zł.    

Przychody budżetu zaplanowano w wysokości 10 791 160,37 zł natomiast  rozchody                                 

w wysokości 3 379 012,08 zł zostały one przedstawione w załączniku nr 5. 

 Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Pan radny Adam SZCZYPIŃSKI – stwierdził, że budżet zapowiada się rekordowo 

zarówno pod względem dochodów jak i wydatków inwestycyjnych w kwocie ponad                                

37 milionów zł oraz prawie 41 milionów zaplanowanych na wydatki majątkowe w roku 

budżetowym. W realizowaniu tak rekordowych budżetów i zmniejszaniu zadłużenia gminy 

istotne są źródła finansowania zaplanowanych przedsięwzięć: ponad 14 milionów środków 

własnych, ponad 21 milionów ze źródeł zewnętrznych. Radny zwrócił uwagę, że dzięki 

skutecznemu pozyskiwaniu przez pana Burmistrza środków zewnętrznych udaje się realizować 

wszystkie potrzebne mieszkańcom inwestycje. Czasy nie są łatwe, ale udaje się nam realizować 

inwestycje, miasto pięknieje. Świadczy o tym chociażby fakt przyznania gminie 7 miejsca                       

w kategorii  Lider Województwa Warmińsko-Mazurskiego na 114 gmin województwa. Jest to 

jeden z najbardziej obiektywnych rankingów. Wysoka lokata naszego miasta bardzo cieszy, 

ponieważ metodologia tego rankingu obejmowała aż 16 wskaźników: od dochodów poprzez 

inwestycje, zadłużenie, wydatki na oświatę, administrację, kulturę, wyniki egzaminów, 

migrację, ochronę środowiska. 

Pan radny pogratulował panu Burmistrzowi, pani Skarbnik  oraz wszystkim pracownikom 

merytorycznym tak rzetelnego przygotowania budżetu na rok przyszły, który osiągnął 

jednomyślne poparcie członków Komisji Budżetu i Finansów jak i pozostałych Komisji stałych 

Rady Miasta. 

 Pan radny Marek DWÓRZNIK – zwrócił się z zapytaniem do pana Burmistrza czy 

zabezpieczając środki na budowę krytej pływalni była przeprowadzona nowa analiza kosztów 
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tej inwestycji, bo kwota zabezpieczona w budżecie miasta jest taka sama  jak w poprzednim 

roku czyli 49 mln 800 tyś zł.  

Pan Burmistrz – wyjaśnił, że jeżeli między jednym zapytaniem a drugim jest czasokres 

dłuższy niż 6 miesięcy musimy jeszcze raz dokonać kosztorysowego przeliczenia kosztów tej 

inwestycji. To zostało dokonane, jednak należy pamiętać o tym że rynek to wszystko 

weryfikuje.  

Nikt z radnych nie zgłosił więcej  głosu w dyskusji.  Przewodniczący Rady zamknął dyskusję 

i poddał projekt uchwały pod głosowanie w brzmieniu przedłożonym radnym  w materiałach 

na sesję. 

Rada – 20 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła uchwałę 

 

nr LXII/518/23 

w sprawie: budżetu Gminy-Miasto Działdowo na  2024 rok (uchwała stanowi załącznik do  

protokołu). 

(Protokół z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu 

Przewodniczący Rady pogratulował panu Burmistrzowi, pani Skarbnik życząc aby  ten 

budżet był w pełni zrealizowany aby te inwestycje podjęte w tym budżecie były zrealizowane 

w 100%.  

Pan Burmistrz – podziękował za jednomyślne przyjęcie tego budżetu. Jako organ 

wykonawczy  będzie się starał do kwietnia do wyborów realizować ten budżet.  Państwo radni 

zapiszą się w historii miasta jako Rada, która uchwaliła rekordowy budżet miasta. 

Pan Burmistrz złożył wszystkim życzenia świąteczne życząc  Zdrowych  i Wesołych 

Świąt Bożego Narodzenia, życząc aby wszyscy spędzili święta w gronie najbliższych osób. 

Pan Burmistrz opuścił obrady Rady Miasta.  

Przewodniczący Rady ogłosił 15 minutową przerwę /11:50/ 

Po przerwie Przewodniczący Rady pan Romuald REMISZEWSKI – wznowił obrady LXII sesji 

Rady Miasta /12:05/   

 

Ad. pkt 14. 

 

Podjęcie uchwały w sprawie: wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej 

nieruchomości położonej przy ul. Polnej w Działdowie. 

 

Pan Romuald REMISZEWSKI - Przewodniczący Rady - poinformował, że projekt 

uchwały zaopiniowany przez Radcę prawnego Urzędu Miasta, został  radnym przesłany                            

w materiałach sesyjnych. 
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Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję  Gospodarki i Ochrony 

Środowiska. 

Pan Stanisław DOBRACKI – Naczelnik GPI – wyjaśnił, że projekt uchwały dotyczy 

sprzedaży nieruchomości zabudowanej położonej przy ul. Polnej. Gmina-Miasto Działdowo 

jest właścicielem tej nieruchomości, a budynek ten pełni funkcję oświatową. Dzierżawcą  jest 

Działdowska Agencja Rozwoju SA, która wystąpiła z wnioskiem do Burmistrza o nabycie tej 

nieruchomości. Cena nieruchomości zostanie ustalona na podstawie jej wartości przez 

rzeczoznawcę majątkowego. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały.  

Pan radny Dariusz MAĆKOWIAK – zwrócił się z zapytaniem na jakich zasadach był 

użytkowany obiekt? Jakie środki otrzymywała gmina za dzierżawę czy użyczenie  rocznie? 

Pan Stanisław DOBRACKI – Naczelnik GPI - poinformował, że nie jest w stanie 

przedstawić teraz jakie to były środki. Umowa była długoterminowa, była to już kolejna  trzecia 

dziesięcioletnia umowa. 

Pan radny Zbigniew KOCIELA – zwrócił się z zapytaniem na jaką kwotę możemy 

liczyć ze sprzedaży? 

Pan Stanisław DOBRACKI – Naczelnik GPI- poinformował, że może to być około                    

2,5 mln złotych. 

Pan radny Zbigniew KOCIELA – zwrócił się z zapytaniem czy będzie to kwota 

pomniejszona o wartość poprzez nakłady poniesione przez DAR czy będzie to kwota 

ostateczna? 

Pan Stanisław DOBRACKI – Naczelnik GPI – wyjaśnił, że kwota która wpłynie do 

budżetu będzie ostateczna. 

Pan radny Adam SZCZYPIŃSKI – zwrócił uwagę, że na komisji Gospodarki i Ochrony 

Środowiska pan prezes DAR-u szczegółowo omawiał ten temat. DAR nie będąc właścicielem 

tego budynku nie może dokonywać modernizacji tego budynku na szerszą skalę, tylko drobne 

remonty wchodzą w grę. Po 22 latach  zasadne jest aby wykupić ten budynek. 

Pan Stanisław CZECZOT – uzupełnił wypowiedź pana Szczypińskiego, że min. 

chodziło  o zmianę Statusu prawnego, żeby mieć stałe uczestnictwo w projektach. 

Nikt z radnych nie zgłosił więcej głosu w dyskusji. Przewodniczący Rady zamknął 

dyskusję i poddał projekt uchwały pod głosowanie w brzmieniu przedłożonym radnym                            

w materiałach na sesję. 

Rada – 20 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła uchwałę 

 

nr LXII/519/23 
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w sprawie: wyrażenia zgody na sprzedaż w drodze bezprzetargowej nieruchomości 

położonej przy ul. Polnej w Działdowie (uchwała stanowi załącznik do  protokołu) 

(Protokół z  głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Ad. pkt 15. 

  

Podjęcie uchwały w sprawie: wprowadzenia na terenie Gminy-Miasto Działdowo bezpłatnej 

komunikacji miejskiej 

 

Pan Romuald REMISZEWSKI - Przewodniczący Rady - poinformował, że projekt 

uchwały zaopiniowany przez Radcę prawnego Urzędu Miasta, został  radnym przesłany                            

w materiałach sesyjnych. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję  Gospodarki i Ochrony 

Środowiska. 

Przewodniczący Rady poinformował, że pytania w toku dyskusji można kierować do 

pana Mateusza Buczyło Inspektora w Wydziale GKW lub pana Burmistrza. 

Pan radny Piotr DEMSKI –  zwrócił się z zapytaniem ile kosztowały te autobusy? 

Pan Mateusz Buczyło – Inspektor w Wydziale GKW – poinformował, że ponad 6 mln 

złotych łącznie za 4 autobusy (dwa mniejsze, dwa większe) 

Pan radny Zbigniew KOCIELA – zwrócił się z zapytaniem, od kiedy autobusy wejdą                         

w życie? 

Pan Andrzej WIŚNIEWSKI – Zastępca Burmistrza – poinformował, że ze względu na 

to, że autobusy dopiero dotarły wczoraj, nie ruszą od 1 stycznia a dopiero od 1 lutego 2024 r. 

Trzeba wgrać oprogramowanie, ubezpieczyć pojazdy, przeszkolić kierowców jak ładować te 

autobusy. 

Pan radny Wojciech ŚLIWA – odnośnie autobusów, czy możemy wpłynąć na właściciela 

tego placu po byłych PKS, żeby uporządkował ten teren. 

Pan Andrzej WIŚNIEWSKI – Zastępca Burmistrza – wyjaśnił, że ten temat już był 

wielokrotnie poruszany na spotkaniach, pan Burmistrz Mrowiński odpowiadał na to. Docelowo 

ma tam powstać centrum przesiadkowe, z parkingami i miejscami na autobusy. Są to 

zamierzenia na przyszłe lata, na nową kadencję. 

Pan radny Zbigniew KOCIELA – w tamtej kadencji były naciski, żeby to 

uporządkować, ale tam były jeszcze przystanki autobusowe. Były spotkania z byłym 

właścicielem i nic praktycznie nie udało się uzyskać. Nic z tej małej architektury tam nie ma, 

trudno mówić o centrum przesiadkowym. Jeżeli jest to właściciel prywatny ciężko będzie 

zainteresować go, aby to było na potrzeby nasze. 
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Nikt z radnych nie zgłosił więcej głosu w dyskusji. Przewodniczący Rady zamknął 

dyskusję i poddał pod głosowanie projekt uchwały w brzmieniu przedłożonym radnym                            

w materiałach na sesję. 

Rada – 20 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła uchwałę 

 

nr LXII/520/23 

w sprawie: wprowadzenia na terenie  Gminy-Miasto Działdowo bezpłatnej komunikacji miejskiej 

 (uchwała stanowi załącznik do  protokołu) 

(Protokół z  głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Ad. pkt 16. 

 

Podjęcie uchwały w sprawie: ustalenia planu potrzeb Gminy-Miasto Działdowo                         

w zakresie wykonywania prac społecznie użytecznych na 2023 rok. 

 

Pan Romuald REMISZEWSKI - Przewodniczący Rady - poinformował, że projekt 

uchwały zaopiniowany przez Radcę prawnego Urzędu Miasta,  został  radnym przesłany                           

w materiałach sesyjnych.  

 Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Spraw Społecznych                   

i Porządku Publicznego. 

Przewodniczący Rady zwrócił się do  dyrektor MOPS o przedstawienie projektu uchwały. 

Pani Małgorzata ROCHOŃ – dyrektor MOPS – wyjaśniła, że projekt uchwały odnośnie 

prac społecznie użytecznych na rok 2024 opiewa na poziomie roku 2023. Prace społecznie 

użyteczne mają na celu aktywizację osób podopiecznych korzystających  z pomocy społecznej, 

ale też wsparcie tych rodzin. Prace te stanowią narzędzie do aktywizacji osób korzystających               

z pomocy społecznej. Jeżeli uzyskamy dofinansowanie z Powiatowego Urzędu Pracy, to wkład 

gminy w realizację tych prac społecznie użytecznych  będzie na poziomie 17 440 zł. Pieniądze 

te zostały zabezpieczone w budżecie gminy. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały. 

Nikt z radnych nie zgłosił  głosu w dyskusji.  Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał 

projekt uchwały pod głosowanie w brzmieniu przedłożonym radnym  w materiałach na sesję. 

Rada – 20 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła uchwałę 

 

nr LXII/521/23 
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w sprawie:  ustalenia planu potrzeb Gminy-Miasto Działdowo  w zakresie wykonywania 

prac społecznie użytecznych na 2024 rok  (uchwała stanowi załącznik do  protokołu). 

(Protokół z przeprowadzonego głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu 

 

Ad. pkt 17. 

 

Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany Uchwały  nr LI/425/22 Rady Miasta Działdowo 

z dnia 21 grudnia 2022 r. w sprawie: określenia kryteriów, liczby punktów za poszczególne 

kryteria i dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia w postępowaniu rekrutacyjnym do 

publicznych przedszkoli oraz rekrutacji kandydatów do klas pierwszych na uczniów 

publicznych szkół podstawowych, dla których organem prowadzącym jest Gmina-Miasto 

Działdowo. 

 

Pan Romuald REMISZEWSKI - Przewodniczący Rady - poinformował, że projekt 

uchwały zaopiniowany przez Radcę prawnego Urzędu Miasta, został  radnym przesłany                            

w materiałach sesyjnych. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Oświaty i Kultury. 

Pytania w toku dyskusji można kierować do pani Katarzyny Strzeszewskiej.  

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały.  

Nikt z radnych nie zgłosił głosu w dyskusji. Przewodniczący Rady zamknął dyskusję                 

i poddał projekt uchwały pod głosowanie w brzmieniu przedłożonym radnym  w materiałach 

na sesję. 

Rada – 20 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła uchwałę 

 

nr LXII/522/23 

w sprawie: zmiany Uchwały nr LI/425/22 Rady Miasta Działdowo w sprawie: określenia 

kryteriów, liczby punktów za poszczególne kryteria i dokumentów niezbędnych do ich 

potwierdzenia w postępowaniu rekrutacyjnym do publicznych przedszkoli oraz 

rekrutacji kandydatów do klas pierwszych na uczniów publicznych szkół podstawowych, 

dla których organem prowadzącym jest Gmina-Miasto Działdowo (uchwała stanowi 

załącznik do  protokołu) 

(Protokół z  głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu 

 

Ad. pkt 18. 
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Podjęcie uchwały w sprawie pomocy finansowej dla Województwa Warmińsko-Mazurskiego 

 

Pan Romuald REMISZEWSKI - Przewodniczący Rady - poinformował, że projekt 

uchwały zaopiniowany przez Radcę prawnego Urzędu Miasta, został  radnym przesłany                            

w materiałach sesyjnych. 

Projekt  uchwały dotyczy pomocy finansowej dla Województwa Warmińsko-Mazurskiego                       

w formie dotacji celowej w kwocie 2.970,00 złotych w celu realizacji przez województwo 

zadań związanych z funkcjonowaniem Biura Regionalnego w Brukseli. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Budżetu i Finansów. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały.  

Nikt z radnych nie zgłosił głosu w dyskusji. Przewodniczący Rady zamknął dyskusję                

i poddał projekt uchwały pod głosowanie w brzmieniu przedłożonym radnym  w materiałach 

na sesję. 

Rada – 20 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła uchwałę 

 

nr LXII/523/23 

w sprawie:   pomocy finansowej dla Województwa Warmińsko-Mazurskiego (uchwała 

stanowi załącznik do  protokołu) 

(Protokół z  głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Ad. pkt 19. 

 

Podjęcie uchwały w sprawie: pomocy finansowej dla Powiatu Działdowskiego 

 

Pan Romuald REMISZEWSKI - Przewodniczący Rady - poinformował, że projekt 

uchwały zaopiniowany przez Radcę prawnego Urzędu Miasta, został  radnym przesłany                            

w materiałach sesyjnych. 

Projekt uchwały dotyczy  udzielenia  pomocy finansowej w kwocie 7 100 złotych w formie 

dotacji celowej dla Powiatu Działdowskiego na prowadzenie Ośrodka Interwencji Kryzysowej. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Budżetu i Finansów. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały.  

Nikt z radnych nie zgłosił głosu w dyskusji. Przewodniczący Rady zamknął dyskusję                           

i poddał projekt uchwały pod głosowanie w brzmieniu przedłożonym radnym  w materiałach 

na sesję. 

Rada – 20 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła uchwałę 
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nr LXII/524/23 

w sprawie:   pomocy finansowej dla Powiatu Działdowskiego (uchwała stanowi załącznik do  

protokołu) 

(Protokół z  głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

Ad. pkt 20. 

 

Podjęcie uchwały w sprawie: udzielenia upoważnienia Burmistrzowi Miasta Działdowo 

 

Pan Romuald REMISZEWSKI - Przewodniczący Rady - poinformował, że projekt 

uchwały zaopiniowany przez Radcę prawnego Urzędu Miasta, został  radnym przesłany                            

w materiałach sesyjnych. 

Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez Komisję Budżetu i Finansów. 

Pani Beata SZYDŁOWSKA-ANACZKOWSKA – Skarbnik – wyjaśniła, że ustawa                     

o pomocy obywatelom Ukrainy daje możliwość udzielenia Burmistrzowi pewnych czynności 

np. dokonywanie zmian w planie dochodów i wydatków budżetu gdyż środki, które pojawiają 

się na realizację zadań wpływają kilkakrotnie w ciągu miesiąca, to umożliwia wprowadzenie 

ich do budżetu.  Do tej pory  upoważnienie było roczne, teraz propozycja aby  na cały okres 

obowiązywania tej ustawy takie upoważnienie Burmistrz posiadał w celu usprawnienia 

działania. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały.  

Nikt z radnych nie zgłosił głosu w dyskusji wobec czego Przewodniczący Rady zamknął 

dyskusję i poddał projekt uchwały pod głosowanie w brzmieniu przedłożonym radnym                            

w materiałach na sesję. 

Rada – 20 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła uchwałę 

 

nr LXII/525/23 

w sprawie:   udzielenia upoważnienia Burmistrzowi Miasta Działdowo (uchwała stanowi 

załącznik do  protokołu) 

(Protokół z  głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Ad. pkt 21. 

 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady 

Miasta Działdowo na rok 2024 
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Pan Romuald REMISZEWSKI - Przewodniczący Rady - poinformował, że projekt 

uchwały zaopiniowany przez Radcę prawnego Urzędu Miasta, został  radnym przesłany                            

w materiałach sesyjnych. 

Projekt planu pracy  został przyjęty przez Komisję Rewizyjną. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały.  

Nikt z radnych nie zgłosił głosu w dyskusji, Przewodniczący Rady zamknął dyskusję                 

i poddał projekt uchwały pod głosowanie w brzmieniu przedłożonym radnym                                                    

w materiałach na sesję. 

Rada – 20 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła uchwałę 

 

nr LXII/526/23 

w sprawie:  zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Działdowo na rok 

2024 (uchwała stanowi załącznik do  protokołu) 

(Protokół z  głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Ad. pkt 22. 

 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Skarg, Wniosków                        

i Petycji Rady Miasta Działdowo na rok 2024 

 

Pan Romuald REMISZEWSKI - Przewodniczący Rady - poinformował, że projekt 

uchwały zaopiniowany przez Radcę prawnego Urzędu Miasta, został  radnym przesłany                            

w materiałach sesyjnych. 

Projekt planu pracy został przyjęty przez Komisję Skarg, Wniosków i Petycji. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały.  

Nikt z radnych nie zgłosił głosu w dyskusji, Przewodniczący Rady zamknął dyskusję                      

i poddał projekt uchwały pod głosowanie w brzmieniu przedłożonym radnym                                                

w materiałach na sesję. 

Rada – 20 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła uchwałę 

 

nr LXII/527/23 

w sprawie:  zatwierdzenia planu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  Rady Miasta 

Działdowo na rok 2024 (uchwała stanowi załącznik do  protokołu) 

(Protokół z  głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 
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Ad. pkt 23. 

 

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji stałych   

 Rady Miasta Działdowo na rok 2024 

 

Pan Romuald REMISZEWSKI - Przewodniczący Rady - poinformował, że projekt 

uchwały zaopiniowany przez Radcę prawnego Urzędu Miasta, został  radnym przesłany                            

w materiałach sesyjnych. 

Projekty planów pracy zostały przyjęte przez poszczególne Komisje stałe Rady Miasta: 

Komisję Oświaty i Kultury, Komisję Sportu, Kultury Fizycznej, Turystyki i Rekreacji, Komisję 

Gospodarki i Ochrony Środowiska, Komisję Spraw Społecznych i Porządku Publicznego, 

Komisję Budżetu i Finansów na swoich posiedzeniach.  

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały.  

Nikt z radnych nie zgłosił głosu w dyskusji, Przewodniczący Rady zamknął dyskusję                   

i poddał projekt uchwały pod głosowanie w brzmieniu przedłożonym radnym                                                 

w materiałach na sesję. 

Rada – 20 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła uchwałę 

 

nr LXII/528/23 

w sprawie:  zatwierdzenia planów pracy Komisji stałych  Rady Miasta Działdowo na rok 

2024 (uchwała stanowi załącznik do  protokołu) 

(Protokół z  głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Ad. pkt 24. 

 

Podjęcie uchwały w sprawie: rozpatrzenia petycji w sprawie wystąpienia do Sejmu 

Rzeczypospolitej Polskiej o podjęcie inicjatywy ustawodawczej w zakresie nowelizacji 

ustaw: kodeksu postępowania cywilnego, kodeksu pracy, ustawy o postępowaniu 

egzekucyjnym w administracji i innych powiązanych tematycznie 

 

Pan Romuald REMISZEWSKI - Przewodniczący Rady - poinformował, że projekt 

uchwały zaopiniowany przez Radcę prawnego Urzędu Miasta, został  radnym przesłany                            

w materiałach sesyjnych. 
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W dniu 11.10.2023 r. do Przewodniczącego Rady Miasta Działdowo wpłynęła petycja złożona 

przez Radę Gminy w Toszku w sprawie wystąpienia do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej                              

o podjęcie inicjatywy ustawodawczej w zakresie nowelizacji ustaw: kodeksu postepowania 

cywilnego, kodeksu pracy, ustawy o postępowaniu egzekucyjnym w administracji i innych 

powiązanych tematycznie . 

Przewodniczący Rady Miasta w dniu 24 października 2023 r. skierował przedmiotową petycję 

do właściwej komisji celem jej rozpatrzenia. 

Pan radny  Leszek SOSNÓWKA  -   Przewodniczący  Komisji Skarg, Wniosków                                

i Petycji -  poinformował, że Komisja na posiedzeniu w dniu  14 listopada br. wstępnie 

rozpatrzyła petycję.   

W ustawie o samorządzie gminnym brak jest norm upoważniających radę gminy do 

wnioskowania o podjęcie inicjatywy ustawodawczej w zakresie w/wym. ustaw. Komisja po 

przeprowadzeniu analizy petycji stwierdziła, iż na chwilę obecną podjęcie tożsamej uchwały 

wykracza poza zakres działalności Gminy-Miasta Działdowo. Komisja jednogłośnie 

rekomenduje Radzie uznanie petycji za bezzasadną. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały.  

 Pan radny Adam SZCZYPIŃSKI – zwrócił się z zapytaniem czy wiadomo jak organ 

nadzoru podszedł do tej uchwały Rady Miejskiej w Toszku, czy została ona podtrzymana, czy 

została uchylona? 

Pan radny  Leszek SOSNÓWKA  -   Przewodniczący  Komisji  – poinformował, że 

Komisja nie miała żadnych dokumentów w tej sprawie. 

Pan Andrzej WIŚNIEWSKI – Zastępca Burmistrza - wyjaśnił, że takich danych nie 

mamy, nikt nie występował o takie dane. Nie możemy na wszystkie składane wnioski 

podejmować uchwał czy działań,  które wykraczają poza nasz obszar działania. 

Przewodniczący Rady – stwierdził, że sądy administracyjne w różnych  województwach 

różnie wydają  wyroki w tych kwestiach. W tych  samych uchwałach  są różne wyroki, takie 

mamy prawo. 

Nikt z radnych nie zgłosił głosu w dyskusji. Przewodniczący Rady zamknął dyskusję                       

i poddał projekt uchwały pod głosowanie w brzmieniu przedłożonym radnym                                                 

w materiałach na sesję. 

Rada – 20 głosami „za” (jednogłośnie) podjęła uchwałę 

 

nr LXII/529/23 

w sprawie: rozpatrzenia petycji w sprawie wystąpienia do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej 

o podjęcie inicjatywy ustawodawczej w zakresie nowelizacji ustaw: kodeksu 
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postępowania cywilnego, kodeksu pracy, ustawy o postępowaniu egzekucyjnym                                                        

w administracji i innych powiązanych tematycznie (uchwała stanowi załącznik do  

protokołu) 

(Protokół z  głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Ad. pkt 25. 

Wolne wnioski i informacje 

 

Pan radny Paweł ŚWIĄTEK – poinformował, że zakończył się 23 finał Szlachetnej 

paczki. Na ręce pana Przewodniczącego Rady przekazał podziękowanie Stowarzyszenia 

Wiosna Wolontariuszy Szlachetnej paczki. Radni, pracownicy Urzędu Miasta, Burmistrzowie     

i pan mecenas zorganizowali taką szlachetną paczkę. Została obdarowana pani Katarzyna lat 

70 z synem. Za te datki, które przekazano udało się zakupić kuchnię gazową (z montażem za  

1 zł), szafę, stolik kawowy, żywność i środki higieny. Radny podziękował w imieniu rodziny 

za wsparcie. 

Przewodniczący Rady podziękował wszystkim za wsparcie w tej akcji. 

Pan radny Zbigniew KOCIELA – w imieniu Klubu Łączy Nas Działdowo przekazał dla 

wszystkich obecnych na sali i Mieszkańców Miasta życzenia Zdrowych i Wesołych Świąt oraz 

Szczęśliwego Nowego Roku.  

Przewodniczący Rady – na prośbę pana dyrektora MOSiR w Działdowie, przekazał   

radnym oraz mieszkańcom  Działdowa  zaproszenie na  Rewię na lodzie, która odbędzie się na 

lodowisku 28.XII. 2023 r. w godz. 16-18.  Będzie to pokaz tańca i  nauka tańca na lodzie                          

w wykonaniu artystów Rewii. Wstęp wolny. Natomiast 30.XII.2023 w godz. 12-20 na 

lodowisku odbędzie się dyskoteka na zakończenie roku 2023; wstęp wolny. 

Pan radny Stanisław CZECZOT – zaprosił wszystkich radnych i mieszkańców na 

koncert kolęd, który odbędzie się w dniach  6 i 7 stycznia 2024 r. Koncert jest pod patronatem 

Burmistrza Miasta i Starosty Powiatu Działdowskiego. Dnia 6 stycznia w Kościele 

Ewangelickim godz. 18. Natomiast 7 stycznia o godz. 18:30 w Kościele Św. Wojciecha. 

Przewodniczący Rady – poinformował  radnych o otrzymanych  życzeniach 

świąteczno-noworocznych jakie wpłynęły z jednostek samorządowych, instytucji publicznych, 

z jednostek organizacyjnych gminy.    

Poinformował, że wspólnie z panem Burmistrzem złożył  życzenia świąteczne i noworoczne 

mieszkańcom Działdowa podczas Jarmarku Bożonarodzeniowego, a na kartkach świątecznych 

zaprojektowanych przez dzieci uczestniczące i nagrodzone w konkursie na kartkę 
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bożonarodzeniową, przesłano życzenia  dyrektorom, prezesom i pracownikom wszystkich 

jednostek organizacyjnych i spółek Gminy-Miasto Działdowo, innym jednostkom 

samorządowym oraz organizacjom  w  powiecie i województwie współpracującym z naszym 

miastem. 

 Przewodniczący Rady –   złożył  Mieszkańcom Działdowa, Państwu Radnym, Panu 

Burmistrzowi, Panu Zastępcy Burmistrza, naczelnikom i pracownikom Urzędu Miasta oraz  

dyrektorom,  prezesom i pracownikom wszystkich jednostek organizacyjnych i spółek  Gminy- 

Miasto Działdowo  najserdeczniejsze życzenia świąteczne i noworoczne.  

Pan Andrzej WIŚNIEWSKI – Zastępca Burmistrza – złożył wszystkim życzenia 

świąteczne życząc Zdrowych i Wesołych Świąt Bożego Narodzenia oraz wszystkiego 

najlepszego w Nowym Roku. 

 

Ad. pkt 26. 

  

Zamknięcie sesji 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad pan Romuald REMISZEWSKI - 

Przewodniczący Rady Miasta zamknął obrady LXII sesji Rady Miasta Działdowo /13:10/ 

 

  

Protokołowała:                                                                                      Przewodniczący Rady  

Renata Biełkowska                                                                                          Romuald Remiszewski 


